

就職禮文

就職典禮程序：

1、受職者簡介

羅耀基牧師於1961年11月13日在香港出生，家中排行最小，在就讀中學一年級時信主，中學畢業後開始從事平面設計工作，到1989年前往英國新特蘭大學就讀傳理學系，大學畢業後回港仍從事平面設計工作。羅牧師與師母在1991年結婚，育有一子。1994年，在禱告中聽見主的呼召，要作全職牧者服侍教會，於是在1997年入讀香港中國神學研究院，於2000年完成道學碩士課程後，就開始全職在九龍靈糧堂任職傳道，主責崇拜事工及靈修禱告事工。其後對靈修禱告有很大的追求，於2007年開始在香港道風山基督教叢林在職進修，攻讀靈修指導高級文憑課程，2011年畢業後獲美國高等神學教育協會頒授靈修指導教牧學博士學位，並於2014年9月正式按立為牧師。

就在被按立成為牧師之前，他在參與短宣過程中感受到神的引導，被呼召要前往英國宣教，經過輾轉的尋求過程中，最終以米頓堅華人基督教會為日後的事奉工場。羅牧師平時愛好安靜，喜愛與人分享在生活之中可以遇見神的經驗，所以對日常生活細節尤其留意，因為神的感召就在每日生活之中，他盼望對神這一份專注，帶動弟兄姊妹更深體驗到神同在的恩情。

Rev. Yiu Kee Nathaniel Law was born in Hong Kong on 13 November 1961. He is the youngest son in the family. He accepted Christ as his savior when he was in secondary school. He worked as a graphic designer after his post-secondary school graduation. In 1989, he studied communication studies at the Sunderland University in United Kingdom. After returning to Hong Kong, he continued his graphic design profession. He married with Kit Wong in 1991 and has a son. In 1994, he received calling from God during prayer and decided to serve God as his life ministry. In 1997, he enrolled China Graduate School of Theology and obtained the Master degree of Divinity in 2000. Subsequently he started to be a full time minister in Kowloon Ling Liang Church, in charge of worship and prayer ministry. As he was enthusiastic in prayer, he attended the course of Graduate Diploma in Christian Spiritual Direction in Tao Fong Shan Christian Centre in 2007. After he graduated in 2011, he was awarded the degree of Doctor of ministry in Spiritual Direction by American institute, Graduate Theological Foundation. He was ordained as a pastor in September, 2014.

Before his ordination, in a mission trip he received calling and guidance from the Lord that he should go to United Kingdom to serve the Chinese. After a long period of prayer and seeking proof from guidance of God, he was finally confirmed that the MKCCC is his serving church. He loves to be quiet and share his experience of how he walks with Jesus Christ. He also loves to contemplate the word of God in natural environment. He believes that he is able to experience the presence of God in his daily life, so he pays much attention in encountering God through his daily life. By sharing his spiritual experience in God, he hopes to help the church members to experience the presence of God and build up good relationship with Jesus Christ.

2、查 問

問（1）：您心里相信，您確實是按我們的主耶穌基督的旨意，蒙召作米頓堅華人基督教會的牧者嗎？

問（2）：您真心相信舊約與新約聖經是神的話，使因信耶穌基督能得永生之道嗎？

問（3）：您授這聖職，就是基督的差役，他的守望者，他的管家您應當在神的家中教導勸化，培植教養他的兒女，尋找基督失喪的羊群，和那些在罪惡世界迷途的人們，領他們靠主耶穌而得救嗎？

問（4）：您願意忠心殷勤講解基督聖道，施行聖禮，遵守聖經教導，以基督的心志保守教會，並且反對一切違背神聖道的邪說嗎？

問（5）：您願意恭敬順服在您以上的教會權柄，歡喜接受他們的規勸和教訓嗎？

3、會 眾 回 答

問（1）：親愛的弟兄姐妹們，你們甘心願意接待羅耀基牧師為你們的牧者嗎？

回答：「願意。」

問（2）：你們願意用溫柔的態度和愛心來接受羅耀基牧師口裡所傳的真理，並且在主裡服從他愛心的勸勉嗎？

回答：「願意。」

問（3）：你們願意在羅耀基牧師勞苦的工作中支持他，在他屬靈的教導計劃上幫助他嗎？

回答：「願意。」

問（4）：你們願意在羅耀基牧師在任內，維持他足夠的生活用費，並且叫他有餘，得以安心傳道，讓基督的名得榮耀嗎？

回答：「我們願意並儘本分而做。」